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Írásbeli kérdés
Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke
részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II . 24.) OGY
határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Dr . Varga Mihály, nemzetgazdasági
miniszterhez,

„Tényleg több jut szociális gyermekétkeztetésre? ”
címmel ,

amelyre а választ írásban kérem,

Tisztelt Miniszter Úr!

Bizonyára emlékszik még azon írásbeli kérdésemre adott válaszára - K/1002/1 . irományszám -, amelyben
hosszasan taglalta, miért van szükség arra, hogy az Andy Vajna által üzemelte tt kaszinók koncessziós díj a
levonásra kerüljön а játékadóból . Bizonyára emlékszik arra а logikai felvetésére is, amely szerint Andy Vajn a
azzal, hogy így milliárdokat spórol, több pénzt hagy а kormánynál arra, hogy például több forrás jusson а
szociális gyermekétkeztetési programra is .

А probléma аг, hogy menetközben kiderült, hogy а kormány jó barátja újabb 500 millió forintos kedvezményt
kap, azzal, hogy а nemzetgazdasági tárca „ а Las Vegas Casino Kft . kérésére” szeptemberrő l januárra tolta az
elnyert kaszinókoncesszióinak kezdő időpontját. Ráadásul egy oknyomozó portál azt is kiderít ette, hogy Andy
Vajna mög ö tt egy hatalmas, offshore-cégekkel telet űzdelt cégháló á11 . А filmipari kormánybiztoshoz jelenle g
legkevesebb hét offshore cég köthető , melyek összesen tíz vállalkozásban é гае1 е1tek Magyarországon . Mivel
érintett ebben а hálózatban а Las Vegas Casino Kft . is, а kormány saját offshore-lovagja nemhogy több pénzt
forgat vissza а nyereségeibő l а költségvetésbe, hanem átláthatatlan számlarendszereken keresztül, kimenekít i
а pénzét az országból . Így viszont az Ön logikája is megbukik. Azaz, nem jut több pénz а szociális
gyermekétkeztetésre .

Mindezek alapján kérdezem Önt : fenntartja-e továbbra is azt az állítását, amely szerint а kormán y
támogatásának köszönhetően, Andy Vajna nagyobb nyereségébő l „jelentős mé rtékben járulhat majd hozzá а
központi költségvetés bevételi oldalának er ősítéséhez, így az olyan kiemelked ően fontos társadalmi célkitűzés ,
minta szociális gyermekétkeztetés finanszírozásához is?” Mit tervez tenni az ellen, hogy az Andy Vajna
mögött álló offshore hálózat ne menekítse ki аг országból az extra bevételt?

Megtisztelő válaszait köszönöm !

Budapest, 2014. szeptember 11 .

	

,

Baпg&l пгbély Ildikó
orsz

	

) ílési képvisel ő
SZP

1


	page 1

